
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 



Aξιότιμε κύριε Δήμαρχε, 
Θεσσαλονίκη 

2 - 3 -22 

είναι γεγονός πως το περιβάλλον μας κινδυνεύει και κατ' επέκταση 

κινδυνεύουν τα φυτά (χλωρίδα), τα ζώα (πανίδα) και οι άνθρωποι. Πρέπει 

να λάβουμε δράση ώστε να το προστατέψουμε και κρίνω πως μία καλή 

αρχή θα ήταν να ξεκινήσουμε <<καθαρίζοντας>> τον Δήμο μας. 

Το τελευταίο διάστημα παρατηρείται αυξημένη χρήση των αυτοκινήτων 

στις περιοχές μας, με αποτέλεσμα να εκπέμπονται μεγαλύτερα ποσοστά 

ρύπων και διοξειδίου του άνθρακα. Επιπρόσθετα η απουσία κάδων 

ανακύκλωσης οδηγεί μεγάλες ποσότητες πλαστικού στους κάδους και τις 

χωματερές. Τέλος με το κόψιμο των δέντρων για το χτίσιμο νέων οικοδομών 

περιορίζονται δραματικά τα ποσοστά του οξυγόνου. 

Θα μπορούσαμε λοιπόν ως δημότες με τη δική σας καθοδήγηση, κύριε 

Δήμαρχε, να προσφέρουμε κίνητρα στους πολίτες να επιλέγουν μέσα 

μεταφοράς φιλικά προς το περιβάλλον, όπως ποδήλατο και πατίνι. Για να 

συμβεί αυτό θα ήταν απαραίτητος ο ποδηλατόδρομος. Επιπλέον θα ήταν 

σώφρον (σοφό) να τοποθετηθούν ανά γειτονιά κάδοι ανακύκλωσης δίπλα 

στους κάδους σκουπιδιών και να χορηγηθούν ειδικές σακούλες που θα 

υπενθυμίζουν στους δημότες μας ποια υλικά ανακυκλώνονται. Σχετικά με το 

κόψιμο των δέντρων, ίσως ήταν βοηθητικό να χρηματοδοτούσατε την 

δημιουργία περισσότερων πάρκων με πράσινο και με τη βοήθεια εθελοντών 

να φυτεύαμε δέντρα που είναι πηγή οξυγόνου. 

Ελπίζω να βάλουμε το λιθαράκι μας και εμείς ως κοινότητα για την προστασία 

του περιβάλλοντος, για ένα "πράσινο" μέλλον γεμάτο ζωή. Θα χαρώ να 

λάβουμε όλοι δράση, λαμβάνοντας υπ' όψιν τα παραπάνω. 

Με εκτίμηση, (όνομα



 

Ποια προβλήματα αντιμετωπίζετε εσείς στο δήμο 

σας; 

1. 

2. 

3. 

4. 
 
 

Τι λύσεις θα πρότεινες για την αντιμετώπισή τους; 

1. 

2. 

3. 

4. 

 

 

 

 


